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SP-sak   Protokoll 
Møtedato  22.01.25 
Saksbehandler  Irene Bredal  
Arkivreferanse  010   
 
PROTOKOLL 

fra  Møte i Studentparlamentet  
Møtedato: Onsdag 22.01.2025, klokken 16.15 
 
Studentparlamentet: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
STA-styret: 
 
 
 
 
 
Andre: 
 
 
 
 
Ordstyrere: 
 
 
 
Protokollfører: 
 
Forfall: 
 
 
 
 

 
Oda Isnes Tyse  
Guro R. Sundrehagen  
Anita Nistås 
Solveig Solvang Buvik 
Ina Frøhne  
Natalie Hagane  
Kevin M. Kirkhus 
Kristina Rasmila Larsen Rusdal  
Mary April Rose Sønsteby  
Espen Herredsvela  
Vegard Falk Lorentzen  
Safa Shahin  
Olevine C.T. Fidjestøl 
Nina Øglend Johnsen  
Rebekka Langseth  
Bjørn Undheim Serigstad  
Ingeborg Myhrmoen  
Amalie D. Porsbøll  
Michelle Bølskog  
Andrea Elisè B. Jacksonville  
Line Haugen Heika  
Kristian Sand  
 
 
Magnus Ellefsen Moen  
Lisa K. Fredsvik  
Signe Lefdal Hove  
Oda Aamelfot Krohn  
Eva Scharpf 
 
Sunniva S. Knudsen, studentreprsentant i Universitetstyret   
Jakob Mæland, styreleder i Studentsamskipnaden i Agder (SiA)  
Helene Fredheim, leder av Velferdstinget i Agder (VT) 
 
 
Harald Bolstad Evensen 
Kristoffer Robert Spenik  
Irene Bredal  
 
Irene Bredal 
 
Manuel Martinez Moreno  
Diogo Rodrigues Maia  
Meri Dhora  
Karen Elise Stenersen  
Guro Krogh Hagen  
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SAKSLISTE 
  
SP-sak 00a/25 Valg av ordstyrere  

   
Forslag til vedtak på ordstyrere: 

 
              Harald Bolstad Evensen, Kristoffer Robert Spenik og Irene Bredal 
   
              Godkjent  

                                                                           
                            
SP-sak 00b/25 Opprop 
    

  Det var 22 stykk til stede, og Studentparlamentet var vedtaksdyktig.  
 
                

SP-sak 00c/25 Godkjenning av innkalling, saksliste, og dagsorden 
 
Innkalling  
Godkjent  

 
                                           Saksliste 
                                           Det ble meldt inn to saker til eventuelt, begge fra Magnus. De gjaldt 
                                           allmøte STA og Excel på eksamen.  
                                            
                                           Godkjent med to kommentarer. 
                      

Dagsorden  
Godkjent  
 
 

 
SP-sak 00d/25 Godkjenning av protokoll fra SP-møtet 20.11.24 
 
                                            Godkjent 
 
 
 
SP-sak 01/25            Siden sist  
    
                                         Magnus la frem siden sist fra STA-styret.  
 
 
Før man gikk videre på sakslisten introduserte Harald seg, og informerte om vervet sitt, 
NSO og årets landsmøte. Harald er STAs medlemskontakt i NSO.  
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Vedtakssaksaker 
    
SP-sak 02/25           Valg til UiAs landsmøtedelegasjon    
 
                                        Faste delegater: Lisa K. Fredsvik, Nina Øglend Johnsen, Oda  
                                        Aamelfot Krohn, Rebekka Langseth, Magnus Ellefsen Moen,  
                                        Yasir A. Mohamed, Karen Elise Stenersen og Oda Isnes Tyse 
 
                                       1.vara: Kevin M. Kirkhus   
                                       2.vara: Nathalie Hagane   
                                       3.vara: Vilde Therese P. Schøne  
                                       4.vara: Victoria Celine Bjertnes   
 
             

Forslag nr. 1 SP-Sak 02/25 Kapittel   Side  
 

Linjenummer  
 

Forslagstype 
Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  STA-styret        
Forslag 
STA-styret får, i samarbeid med Valgkomiteen, godkjenning til å supplere delegasjonen 
til NSOs landsmøte.   

Vedtak Enstemmig vedtatt                
                                   
 
 SP-sak 03/25             Resolusjon, KI  
 

Forslag nr. 2 SP-Sak 03/25 Kapittel   Side  
 

Linjenummer  
 

Forslagstype 
Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for helse- 
og idrettsvitenskap       

  

Forslag 
Kulepunkt 1 endres til:  

• UiA sikrer at alle studenter og ansatte får en grunnleggende opplæring i hva KI 
er, hvordan ulike KI-verktøy kan tas i bruk på en etisk forsvarlig måte og hvordan 
korrekt henvise til KI-kilder  

Vedtak Vedtatt mot 4 stemmer                 
 
 

Forslag nr. 2 SP-Sak 03/25 Kapittel   Side  
 

Linjenummer  
 

Forslagstype 
Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for helse-   
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og idrettsvitenskap       
Forslag 

• Den grunnleggende KI-opplæringen kan, eksempelvis, løses ved utvikling av en 
obligatorisk e-læringsmodul for studenter og ansatte.  

Vedtak Falt med 7 stemmer og 2 avholdende 
stemmer 

 
 
                                          Forslag til vedtak 
                                                   Studentparlamentet vedtar resolusjonen, med de endringer som  
                                          måtte forekomme på møtet.  
 
                                           Enstemmig vedtatt  
                                                        

Diskusjonssaker 
 
SP-sak 04/25             Er studentene robuste nok?    
 
                                          Studentparlamentet fikk mulighet til å diskutere saken og  
                                          komme med sine innspill.  
 
 
SP-sak 05/25             Studenter med barn  
 
                                          Studentparlamentet fikk mulighet til å diskutere saken og  
                                          komme med sine innspill.  
 

Infosaker 
 
SP-sak 06/25             Eventuelt  
 
                                          Magnus hadde to saker til eventuelt. Den første gjaldt allmøte i STA,  
                                          og han informerte Studentparlamentet om at dette var noe styret  
                                          ønsket å starte med. Dette ønsket kom med bakgrunn i en  
                                          undersøkelse blant en mastergruppe, der det blant annet var  
                                          kommet frem at mange studenter ønsker mer info om  
                                          studentdemokratiet og arenaer å komme med sine innspill på.   
                                          Vårens første blir 25.02 og 26.02. Det ble etterspurt om noen ønsker 
                                          å være med å hjelpe til, flere meldte seg til dette.  
 
                                          Den andre saken gjaldt Excel på eksamen, og Studentparlamentet  
                                          ble informert om utviklingen i denne.  
                                    
                                            
                                          Møtet ble avsluttet klokken 20.05.  


